
Repræsentantskabsmøde i  
Fynske Idrætsforbund afholdt  
Tirsdag den 6. marts 2012 kl. 18.00 
Odense Golfklub, Hestehaven 220, 5220 Odense SØ 
 
 

Referat. 
 

 

1. Valg af dirigent og referent.  
Asger Rasmussen blev foreslået og valgt til dirigent.  
Leif Rasmussen og Susanne Berntsen blev valgt til referenter. 
Dirigenten kunne konstatere lovligheden af mødet jf. vedtægterne og  
der var registreret 39 stemmeberettigede. 
 

2. Bestyrelsens beretning.  
John Christensen aflagde bestyrelsens skriftlige beretning.   
Der var ingen spørgsmål til beretningen. Beretningen godkendt 
  

3. Regnskab og orientering om næste års budget.  
Regnskabet blev fremlagt af Annie Nielsen. Indtægter i alt kr. 410.166 
Driftsudgifter kr.158.000, udgifter i alt kr. 288.311, hensættelser kr. 110.000. 
og udgifter i alt kr. 398.331. Årets resultat kr. 11.835.  
Egenkapital kr. 171.876 
Der var ingen spørgsmål til regnskabet. Regnskabet godkendt  
 

Budget  
Indtægter i alt kr.  
Udgifter: i alt kr. 
Der var ingen spørgsmål til budgettet. 
Se bilag 2 og bilag 3. 
 

4. Indkomne forslag.  
Ingen 
 

5. Fastsættelse af kontingent   
Forslag fra bestyrelsen er uændret kr. 100. Vedtaget 
 

6. Valg af bestyrelse og suppleanter 
Formand John Christensen - genvalg 
Næstformand Ib Ketelsen – genvalg 
Bestyrelsesmedlem Johnny Rusbjerg – genvalg 
Suppleanter til bestyrelsen 
Thomas Kaa – genvalg 
Lars Heskjær - valgt  
 

7. Valg af revisorer og 1. suppleant 
Susanne Hansen – genvalg 
Susanne Hedager - valgt 
Suppleant til revisor  
Bente Schou – valgt 

 
 

8. Eventuelt 
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Thomas Kaa ønskede, at næste repræsentantskabsmøde holdes på f.eks. en onsdag. 
Jørgen Raaen Rasmussen opfordrede forsamlingen til at henvende sig til Miljøudvalget, hvis der er 
problemer ved brug af naturen eller i miljø spørgsmål. 
 
Formand John Christensen takkede dirigenten for god styring af mødet og forsamlingen for god ro  
orden. 

 
 
  


